
Referat fra bestyrelsesmøde i Å-LANGELAND den 7. oktober 2021 

Til stede: Ingvard Hansen, Jette Purup, Susanne Jørgensen, Eva Christiansen (ref.) 

Afbud: Johanne Botfeldt 

1) Referat godkendt 

 

2) Siden sidst: 

Lokalt Demokratiudvalg: Jette har sørget for, at beslutningen om, hvordan 

demokratipuljen skal fordeles, træffes af udvalget, som fordeler pengene, mens 

Økonomiudvalget blot får fordelingen til efterretning. 

 

Folkeoplysningsudvalg: Husk Fællesskabets Folkemøde på søndag den 10. okt. 11.30-

15:30 på ØP.  

 

DN:  Der er generalforsamling (Årsmøde) onsdag den 3. nov. kl. 19 i Borgerhuset. 

Formanden holder op efter 20 år, og der bliver plads til nye kræfter i bestyrelsen. Regin og 

Fie fra Calendula holder oplæg om permakultur. 

Evas naturplejegruppe har afholdt 3 vellykkede arrangementer i sensommeren, og der er 

yderligere to i oktober, foruden en Åben Hatbakke (se nyhedsbrev). 

Hvis I ønsker at modtage nyhedsbrevet, skal I tilmelde jeres mailadresse på DN Langelands 

hjemmeside. 

 

Langeland Sti-venner har en stand på Fællesskabets Folkemøde. Næste vandretur er 

Klæsø- turen søndag den 24. okt. med prøvetur torsdag den 14.  

Er med til Lys i Mørket arrangementet den 5. og 6. november, bl.a. med en nattevandring i 

Stengade Skov. 

Stivennerne har fået 5.000 kr. til et bord-bænkesæt, som opstilles ved Næshoved. 

 

1) Fempartimøde aftalt og opgaver fordelt mellem Johanne, Ingvard, Susanne, Eva og Jette 

 

2) KV 21: Vi stiller med 5 valgtilforordnede: Johanne, Peter, Ingvard, Kristine, Mette Most  

 

3) Kommende møder: Ingvard og Jette går til formøde og Jette til kommunalbestyrelsesmøde. 

 

4) Næste bestyrelsesmøde: Julehyggemøde den 3. december (endnu ikke nærmere aftalt) 

 

5) Eventuelt: Billeder fra Et vildere Langeland, Eva opfordrer Hans Henrik Wienberg til at 

sende nogle fotos til Jette. 

 


